

Date: 18/2/2021

شركة عمان للاستثمارات والتمويل سي OMAN INVESTMENT & FINANCE Co. SAOG

OIFC

التاريخ: 2021/2/18

Disclosure on the developments on the merger with Gulf Investment Services Holding SAOG

We refer to the disclosure on 30/12/2020 concerning the resolutions of the Extraordinary General Meeting (EGM) approved OIFC's merger with Gulf Investment Services Holding SAOG (GIS). We wish to advise our shareholders that we have received revised OIFC's Commercial Registration (CR), based on the resolutions of the EGM, which the Ministry of Commerce, Industry and Investment Promotion has approved on 17/2/2021 and after the expiry of the statutory period for creditors to submit their objects on the merger as no objection was raised. We have also received the approval of the Capital Market Authority on the prospectus of the merger with GIS.

Accordingly, Muscat Depository and Clearance Company SAOC will distribute to the shareholders of GIS the considerations determined by the EGM, as per the applicable rules and regulations.

egulations.

Yours faithfully,

Said Ahmed Safrar
Chief Executive Officer

إفصاح حول تطورات الاندماج مع الشركة الخليجية لخدمات الإستثمار القابضة ش.م.ع.ع

الحاقاً للإفصاح الصادر بتاريخ 2020/12/30 حول قرار الجمعية العامة غير العادية للمساهمين التي وافقت على الاندماج مع الشركة الخليجية لخدمات الاستثمار القابضة ش.م.ع.ع، نود إفادة مساهمي الشركة الكرام بأننا تسلمنا السجل التجاري المعدل للشركة وفقا لقرارات الجمعية غير العادية بعد أن أقرته وزارة التجارة والصناعة وترويج الاستثمار في 2021/2/17 وبعد أن انقضت المهلة القانونية لاعتراض وبعد أن انقضت المهلة القانونية لاعتراض بأي اعتراض. كما تسلمت الشركة أيضا موافقة الهيئة العامة لسوق المال على نشرة الإصدار المتعلقة بالاندماج.

وعليه ستقوم شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م. بأعمال توزيع مستحقات مساهمي الشركة الخليجية لخدمات الاستثمار القابضة ش.م.ع.ع وفقا لقرارات الجمعية غير العادية ووفقا للضوابط المعمول بها.

مع خالص الشكر والتقدير عمر السعيد أحمد صفر السعيد أحمد التنفيذي